
 
 

 

NOTULEN WERKOVERLEG 

17 april 2025 20.00 Schalm Parlatorium 

 

1. Opening en mededelingen (Tineke) 
Paul en Anja zijn afwezig. 
De notulen van 20 maart worden goedgekeurd.  
Binnengekomen stukken/mededelingen: 
- Concept agenda voor ambtelijk overleg op 24 april is naar gebiedsmanager gestuurd. 
- Jaarvergadering wordt gepland op dinsdag 21 oktober, indien ruimte beschikbaar. 
- Er was een overleg op 15 april met TwynstraGudde over de Multifunctionele ruimte 

(MFR). Tineke en Ben waren aanwezig. Op 7 mei komt hierover een notitie. Het vervolg 
overleg is gepland op 15 mei. Tussen 7 en 15 mei wordt een extra dorpsraad overleg 
gepland.  

- René is uitgenodigd als spreker op bijeenkomst JOVD Hart van Brabant op 2 juli. 
- Bewonersbrief ontvangen “verlenging opvang statushouders in Druiventros tot 1 januari 

2028”. Er was een bewonersavond op 15 april in de Druiventros. Deze is rustig verlopen. 
 

2. Benoeming nieuwe Dorpsraadsleden 
- DR-leden zijn eerder schriftelijk via mail akkoord gegaan met benoeming tot Dorpsraad 

lid van Paul de Backer en Tony Weggemans en met benoeming tot 2e secretaris van 
Wilma. 

- Voorlopige portefeuille verdeling: 

• Tony: mobiliteit en verkeer, waaronder Enschotsebaan en opvolging aanleg blauwe 
aders in diverse straten 

• Paul: communicatie, ICT en duurzaamheid 

• Wilma: houdt voorlopig zorg en welzijn en stopt met ICT 

• Kees stopt met communicatie. 
 

3. Vervolg vacature Zorg en Welzijn 
Gesprek gevoerd met geïnteresseerde persoon. Ze heeft aangegeven lid te willen worden. 
Informatie van sollicitatiecommissie: Tweede gesprek is niet nodig. Haar benoeming wordt 
voorgelegd. Besloten wordt om haar te benoemen, tenzij bezwaar vóór 22 april. Daarna volgt 
een kennismakingsgesprek met Kees en Anja. 
 

4. Dorpsagenda (Ben, Kees, Tineke) 
- Bevestiging Uitvoeringslijst Dorpsagenda ontvangen van gebiedsmanager. Wilma zal 

deze lijst beheren. Nu staat er nog wat in het rood. Dit zal zwart gemaakt worden en dan 
wordt de lijst meegestuurd met de agenda voor het ambtelijk overleg op 24 april. 

- De Uitvoeringslijst Dorpsagenda wordt 1x/jaar herijkt met gebiedsmanager, 
eerstvolgende keer 4e kwartaal 2025. 

- Ben heeft Plan van Aanpak (PvA) cultuur gemaakt. Het format wordt iets aangepast. 
Iedereen maakt voor zijn/haar items een PvA vóór 15 juni, waarbij het standaard PvA 
format gebruikt gaat worden. Alle PvA’s worden op een centrale plek op Sharepoint (SP) 
opgeslagen. 

- Voortgang “Bruisend Dorpshart”: In het recente overleg met de gemeente en BRO zijn 
afspraken gemaakt over de vervolgstappen na het onderzoek tijdens de jaarvergadering: 

 



• De gemeente (afdeling communicatie/participatie) gaat de 'verbreding' uitvoeren; 
aanvullend onderzoek om vooral ook de doelgroep onder de 50 jaar aan te spreken. 
BRO heeft input geleverd om de aansluiting met de resultaten uit dat eerdere 
onderzoek te borgen. Doel is uitvoering vóór de zomer. 

• BRO gaat vervolgens drie ruimtelijke scenario’s uitwerken en een eindbeeld schetsen 
met principes voor een bruisend dorpshart. Naast de resultaten uit het onderzoek van 
de gemeente leggen we ook een koppeling met de interviews die TwynstraGudde 
gehouden heeft. Planning voor de scenario's staat voorlopig op Q3/Q4. 

Afspraak is gemaakt dat de DR in de lead blijft als projectleider/procesbewaker. De 
kosten voor BRO worden voor het overgrote deel door de gemeente gedekt.  

 
5. Gebiedsontwikkeling Oostflank (Tineke, Kees, Ben, Wilma en René) 

- Structureel maandelijks extern overleg met de gemeente: Kees en Tineke 
- Structureel maandelijks Intern overleg: Kees, Ben, Wilma, Tineke, René 
- Planteam Nieuwe Warande fase 2: Ben, Wilma. 1e bijeenkomst 22 april 
- Overleg ontsluiting Nieuwe Warande wordt nog gepland: Kees, Ben 
- Akkers: Op 16 april was een inloopavond voor omwonenden. Deze was goed 

georganiseerd en werd drukbezocht. Kees, René gaan deelnemen aan het nog te 
vormen planteam. 

- De resultaten van het woonwensenonderzoek worden toegelicht op 29 april: Kees, 
Tineke (fysiek aanwezig), Ben, René, Wilma (via teams). 

- Dorpsraad wordt uitgenodigd voor participatie traject rondom station Udenhout. 
- Er wordt een overleg gepland met gebiedsmanager over uitstel opstellen gebiedsvisie. 
 

6. Voorbereiding Gemeenteraadsverkiezingen (Ben, Marius, Jan) 
- Raadsleden uitnodigen voor lunch op een maandag in De Schalm (begin september). Ter 

voorbereiding wordt een ‘position paper’ gemaakt. 
- Politiek debat voor inwoners, jan/februari, vlak voor verkiezingen. In 2018 is dit ook 

georganiseerd. Hierover is meer te vinden op SP. 
 

7. WRDR-overleg (Ben, Marius, René, Paul, Tony) 
Geen opmerkingen. 
 

8. Werkgroep Communicatie (Jan, Wilma en Paul) 
- Nieuwsbrief: New Tech experiment op 4 mei. 
- Jaarverslag 2024. Alle kopij is ontvangen. 
- Jan wil gesprek met De Schakel, samen met Ben en Tineke. 
- Er wordt een voorstel gemaakt om de website te actualiseren binnen de huidige opzet. In 

het voorstel wordt vermeld welke projecten en thema's op de website vermeld gaan 
worden, uitgaande van de Dorpsagenda. Na goedkeuring voorstel, worden bestaande 
artikelen herschikt. 

 
9. Werkgroep Verrijk je Dorp / Financiën (Sjef) 

Geen opmerkingen. 
 

10. Werkgroep Zorg en Welzijn (Wilma en Tineke) 
- Vanuit de Woningcoöperaties TBV & Tiwos, De Toegang en ContourdeTwern (CdT) is 

het idee van een Dichtbij team ontstaan. Het initiatief heet BuurTkracht. Het plan is om 
op 14 mei te starten in de buurt van De Kraanhof (bezit van Tiwos), Refterstraat, 
Proosdijstraat, Paramentenstraat (bezit van TBV) en de huizen daartussen. Het is elke 
woensdag van 15 tot 16.30 uur. Folders over dit initiatief worden in die buurt huis aan 
huis verspreid. 

- Kees en Tineke hebben op 28 april een afspraak met ’t Heem i.v.m. de woonzorg visie.  
 

11. Werkgroep Jeugd (Marius en Ben) 
- Binnenkort is een overleg met de nieuwe projectleider Jongerencentrum. 
 



- Nieuwe locatie scouting kan niet aan de Hoolstraat in verband met leidingen. Er start een 
nieuwe zoektocht naar een locatie. Hiervoor wordt eerst het programma van Eisen 
verder aangevuld, omdat inmiddels meer partijen zijn aangesloten. 

- Marius heeft namens de Dorpsraad een aanbevelingsbrief geschreven voor de aanleg 
van een pumptrack. Besluit over locatie wordt waarschijnlijk in mei genomen. 

 
12. Werkgroep Cultuur en Evenementen (Anja, Sjef en Ben) 

- Verslag van gesprek met bestuur Cultuurhuis De Kwekerij is gedeeld. 
- Zaterdag 3 mei 10.30 uur is de bijeenkomst Gedecoreerden in de Schalm. Alle DR-leden 

zijn uitgenodigd. Indien je niet aanwezig bent, graag afmelden bij Anja. 
- Update Samen September (13 en 14 september): de horeca gaat actief meedoen. De 

subsidie die aangevraagd is bij Art-fact, is nodig om het evenement door te kunnen laten 
gaan. 

 
13. Werkgroep Veiligheid en Sport (René, Ben) 

- Berkel-Enschot heeft een nieuwe wijkagent: Peter Nouwens. 
- Vrijwilliger van Veilig honk is overleden; namens DR is een rouwkaart gestuurd. 
- Informatiebijeenkomst Tilburg Sport Adviesraad (TSA) was op 26 maart; naast algemene 

inleiding en afsluiting, thema’s Duurzaamheid en Vereniging ondersteuning bijgewoond. 
DR leden reeds eerder geïnformeerd omtrent het thema duurzaamheid. Alle informatie 
wordt doorgezet aan de verenigingen in het dorp. 

 
14. Duurzaamheid (Paul) 

Wijkuitvoeringsplan Energie komt op ambtelijk overleg. Vraag aan Tony om hierbij betrokken 
te zijn. 
Kennismakingsgesprek BEC: René. 
 

15. Werkgroep ICT (René en Paul) 
Nieuwe leden hebben een DR mail en MO account en daarmee toegang tot SP omgeving 
van DR.  
 

16. Ondernemers (Ben) 
Geen opmerkingen. 
 

17. Actiepuntenlijst (Wilma) 
Een bijgewerkte actiepuntenlijst wordt voor volgend overleg gestuurd. 
 

18. Activiteitenkalender (Anja) 
Zie SP. 
 

19. Rondvraag 
- Wie neemt beheer naambadges over van Anton? René. 
- Tony meldt zich af voor het overleg in mei. 
- Dit is de laatste vergadering van onze 2de secretaris Anton Visser. Anton heeft zich 8 jaar 

lang ingezet voor de Dorpsraad. De leden bedanken hem hartelijk voor zijn inzet.  
 

20. Sluiting 


